

Transition ist die zweite Pop-up Ausstellung initiiert von der Galerie Urs Meile Beijing-Luzern in Ardez, Engadin. In ihrem Privathaus zeigen die Galeristen Malereien von Zhang Xuerui (*1979, China) und Tafelbilder von Mirko Baselgia (*1982, Schweiz) und – unter dem Titel *Minestrone* – Arbeiten verschiedener Schaffensperioden von Künstlern der Galerie. In der stillgelegten Dorfkäserei präsentiert Marion Baruch (*1929, Rumänien) Objekte aus den frühen 1990er Jahren in Kombination mit aktuellen Textilarbeiten.

Transition is the second pop-up exhibition initiated by the Galerie Urs Meile Beijing-Lucerne in Ardez, Switzerland. In their private home, the gallery owners show paintings by Zhang Xuerui (*1979, China), a new series of panel paintings by Mirko Baselgia (*1982, Switzerland), and—under the title *Minestrone*—works from various phases of our gallery artists. In the former village cheese dairy Marion Baruch (*1929, Romania) presents objects from the early 1990s in combination with current textile pieces.

February 13–March 27, 2021

13. Februar–27. März 2021

Opening hours

Thursday to Saturday, 3–6pm
and by appointment

Öffnungszeiten

Donnerstag–Samstag, 15–18 Uhr
oder nach Vereinbarung

In regard to the current Covid-19 regulations by the federal government, please contact the gallery.

Bezüglich der aktuellen Covid-19 Vorschriften des Bundesrates, kontaktieren Sie bitte die Galerie.

Galerie Urs Meile Ardez
Bröl 63
7546 Ardez, Switzerland

www.galerieursmeile.com
ardez@galerieursmeile.com

Contact / Kontakt: Karin Seiz
ardez@galerieursmeile.com
+41 (0)76 320 24 43

Instagram: @galerieursmeile_beijinglucerne
#galerieursmeile_ardezartparcours

Galerie Urs Meile Lucerne
Rosenberghöhe 4
6004 Lucerne, Switzerland

Galerie Urs Meile Beijing
D10, 798 East Street, 798 Art District,
No.2 Jiuxianqiao Road
Chaoyang District, 100015 Beijing, China

Feb 13 –
Mar 27, 2021

Tr

Pop-up

n sit

Exhibitions

io n

Ardez GR



- 1 Trainstation / Bahnhof
- 2 Steinsberg castle ruins / Schlossruine
- 3 Church / Kirche
- 4 Fundaziun Not Vital
- 5 Curuna Ardez
- P Parking

↑
N

By car
From Zurich you drive to Landquart, through the Prättigau in the direction of Davos, over the Flüela Pass into the Lower Engadin to Ardez.

By train
From Zurich you travel to Landquart. With the Rhaetian Railway to Klosters and through the Vereina tunnel to Lower Engadin to Ardez.

Per Auto
Von Zürich fahren Sie bis Landquart, durch das Prättigau in Richtung Davos, über den Flüelapass ins Unterengadin nach Ardez.

Per Bahn
Von Zürich reisen Sie bis Landquart. Mit der Rhätischen Bahn bis Klosters und durch den Vereinatunnel ins Unterengadin bis nach Ardez.

MB Chascharia, Quadras 52

Marion Baruch

The exhibition can also be viewed through the shop window.
Die Ausstellung ist auch durch das Schaufenster zu besichtigen.

G Galerie Urs Meile, Bröl 63

Zhang Xuerui Mirko Baselgia

Minestrone with / mit:

Ai Weiwei

Cao Yu

Michel Comte

Tanja Goel

Hu Qingyan

Ju Ting

Li Gang

Anatoly Shuravlev

Rebekka Steiger

Qiu Shihua

Shao Fan

Julia Steiner

Not Vital

Wang Xingwei

Xie Nanxing